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Els alumnes de tercer cicle de l’Escola Andorrana d’Escaldes, 
acompanyats de la directora del centre, Meritxell Massoni, i 
d’una de les professores de l’escola, van anar ahir a l’oficina 
d’Andbanc de l’avinguda Fiter i Rossell per fer una aportació 
per a Haití al compte que la plataforma d’ONG d’Andorra té 
obert en aquesta entitat. Els alumnes, en representació dels 
cursos de 5è i 6è d’aquesta escola, van ingressar 785 euros, re-
collits en la fira que van organitzar per Nadal.

Donació de 785 € per a Haití
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El cap de Govern, Jaume Bar-
tumeu, va rebre ahir a la tarda 
els cònsols de les parròquies 
amb estacions d’esquí alpí per 
tractar les propostes que li ha-
vien entregat per fer disminuir 
les despeses als camps de neu. 
Tot i l’absència del cònsol ma-
jor d’Ordino, Ventura Espot, la 
trobada es va celebrar a prime-
ra hora de la tarda i els cònsols 
presents van presentar a Bartu-
meu un informe de comptes de 
les estacions en què estaven re-
flectides les altes despeses i pèr-
dues que van tenir les estacions 
la passada temporada. 

En aquest sentit, Bartumeu 
va donar a conèixer que les set-
manes vinents estudiarà, junta-
ment amb FEDA i al consell de 
ministres, una possible modifi-
cació dels mecanismes de factu-
ració de l’electricitat per “alleu-
gerir les despeses d’explotació”, 
tal com s’esmenta en el comuni-
cat oficial de premsa.

Més enllà d’aquest tema, en 
la trobada també es va parlar 
de qüestions derivades de les 
inversions que es fan als camps 
de neu. En aquest punt, bastant 
més extens que no pas el de la 
factura de la llum, totes dues 
parts van quedar que propera-

ment es farà una nova trobada 
per examinar l’endeutament 
comunal. Aquest tema s’analit-
zarà, però conjuntament amb la 
resta de comuns en un possible 
marc de modificacions i adapta-
cions de la Llei de finances co-
munals. 

una qüestió de números
Més enllà de les propostes i cen-
trant la mirada en l’informe pre-
sentat pels cònsols en data 11 de 
gener, es constata la delicada 
situació financera que passen 
les quatre estacions d’esquí i es 
detalla el deute que acumulen. 
Enric Casadevall, portaveu dels 
cònsols, va comentar que ha-
vien presentat tot un seguit de 
números i va destacar que en 
vuit anys a les estacions d’es-

quí s’havia invertit “118 milions 
d’euros”. En termes de promo-
ció turística, Casadevall va es-
mentar que en el darrer any s’hi 
va destinar 5,5, milions, mentre 
que la despesa energètica, sense 
comptar el gasoil, va pujar 5 mi-
lions d’euros més. 

Cal recordar que no tan sols 
van ser aquestes dues les pro-
postes de canvi que formulaven 
els responsables comunals. A 
més del consum elèctric i la re-
visió de l’endeutament, esmen-
taven la necessitat de suprimir 
el pagament de l’ISI a canvi d’un 

impost sobre els beneficis. Des-
tacaven, a més, la importància 
que tindria reduir els imports 
per fer els tràmits dels nous per-
misos de treball i reduir el preu 
del gasoil. 

Tot i que en el comunicat no 
es detalla si aquestes propostes 
es van tractar, el ministre d’Eco-
nomia i Finances, Pere López, 
ja va comentar ara fa uns dies, 
en una entrevista a aquest rota-
tiu, que algunes de les mesures 
proposades no serien possibles 
perquè es contraposen a les lleis 
actuals. 

Bartumeu proposa a les estacions 
canvis de facturació en l’electricitat

dominis esquiables
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bartumeu, camp, casadevall i alís, en la trobada d’ahir. 

Els cònsols es reuneixen amb el cap del Govern per tractar de com baixar despeses
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El Govern parla
de modificar i adaptar 

la Llei de finances 
comunals

En els darrers vuit anys 
les estacions han invertit 

118 milions d’euros 
en millores


